
Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

Protokół Nr 15 z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

13  lipca   2016 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek  – Starosta Tarnobrzeski  
2. Krzysztof Pitra – Wicestarosta Tarnobrzeski 
3. Krystyna Kozieja – Członek Zarządu 
4. Danuta Serafin – Członek Zarządu 
5. Jerzy Sudoł –Członek Zarządu 

      Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  Dominik Szewc – przewodniczący Rady Powiatu   
Elżbieta Wojciechowska – Skarbnik Powiatu,   Kazimierz Błasiak - Sekretarz Powiatu. 

Posiedzenie prowadził Starosta Paweł Bartoszek wg nast. porządku. 

1. Uchwały Zarządu: 
- zmiany w budżecie Powiatu na 2016 r. 
 –  przekazanie dokumentacji projektowej na stan Zarządu Dróg. 

2. Stanowisko Zarządu w sprawie  wniosku dyr. ZS w Gorzycach  o zmniejszenie w roku 
szkolnym 2016/2017  pensum dla dyrektora i wicedyrektora Szkoły. 

3. Sprawy różne. 
Starosta udziela głosu Skarbnik Powiatu, która przedstawia projekt uchwały Zarządu w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Powiatu na 2016 r. Uchwała zostaje przyjęta. Uchwała oznaczona 
Nr 15/64 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Następnie Sekretarz Powiatu przedstawia 
projekt uchwały w sprawie zadysponowania mieniem Powiatu. Uchwała dotyczy przekazania  
do Zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 
1090R relacji Trześń- Grębów w zakresie budowy ścieżki pieszo – rowerowej pomiędzy 
miejscowościami Zabrnie i Grębów ( dokumentacja  techniczna) o wartości brutto 27 000 zł. 
Uchwała Nr 15/65 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Rozpatrzono wystąpienie 
dyrektora ZS w Gorzycach w sprawie zmniejszenia w roku szkolnym 2016/2017 pensum dla 
dyrektora oraz wicedyrektora ZS w Gorzycach do 3 godzin tygodniowo. Po dyskusji Zarząd 
zdecydował o zmniejszeniu pensum  na wym. stanowiskach o 2 godziny. Tym samym dla 
dyrektora  pensum wynosi po zmianie 5 godzin, a dla zastępcy 7 godzin. Zmianę uzasadnia się 
rozszerzeniem działalności szkoły o internat ( prace adaptacyjne) rekrutacją uczniów m.in. na 
Ukrainie. 
 
Sprawy różne 
 
W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 
 

1. Na wniosek Koła Gospodyń Wiejskich w Motyczu Poduchownym  przeznaczono kwotę 
1 500 zł na dofinansowanie kosztów transportu wycieczki krajoznawczej dla członkiń 
Koła. 



2. Na wniosek Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Baranowie Sandomierskim  
przeznaczono kwotę 300 zł na zakup usług związanych z organizacją  imprezy 
plenerowej na zakończenie wakacji pn ”Gdzie wnuki nie mogą, dziadkowie pomogą”. 

3.  Na organizację  biegu dla dzieci  i młodzieży pn. „III Gorzycka 5”  stosownie do 
wystąpienia Gminnego Międzyszkolnego Lekkoatletycznego Klubu Sportowego 
SPRINT  działającego w Gimnazjum im. J.P. II w Gorzycach przeznaczono kwotę                       
1 500 zł. 

4. Na wniosek Towarzystwa Miłośników Ziemi Baranowsko – Sandomierskiej w 
Dymitrowie  Małym na organizację  imprezy plenerowej „MILITARIADA” 
przeznaczono kwotę 2 500 zł. 

5.  Na podstawie  wystąpienia Stowarzyszenia „Razem dla Wrzaw”  przeznaczono kwotę 
1000 zł na dofinansowanie kosztów wycieczki dla członków Stowarzyszenia i 
mieszkańców. 

6. Stowarzyszenie na Rzecz Osiedla Poręby Dębskie otrzymało dofinansowanie w kwocie 
500 zł na organizację  imprezy plenerowej pn. „Sportowy Piknik Rodzinny” 

7. Na wniosek Sołtysa wsi Siedleszczany zaakceptowano wydatek  na  kwotę  700 zł z 
przeznaczeniem  na zakup  t – sirtów wraz z nadrukiem dla zawodników występujących 
w rozgrywkach sportowych podczas Pikniku Sportowego, Kwota  400 zł może być 
wykorzystana  na zakup koszulek  i 300 zł na usługi związane z organizacją  Pikniku. 

8. Na wniosek Prezydenta Miasta Tarnobrzeg przeznaczono kwotę  1 000 zł na  
dofinansowanie organizacji I edycji  imprezy plenerowej S 16 Festiwalu Siarki, Ognia 
i Bębnów. Jednocześnie Zarząd wyraził nadzieję, że  wzajemna współpraca będzie 
dotyczyła dofinansowania imprez organizowanych przez Powiat Tarnobrzeski. 

9. Rozpatrzono pismo Sołtysa Sołectwa Kaczaki w sprawie  dofinansowania cateringu na 
Pikniku Rodzinnym w Kaczakach. Ze względu na brak wolnych środków w budżecie 
Powiatu nie przyznano dofinansowania. 

10. Rozpatrzono wystąpienie Ochotniczej Straży Pożarnej w Durdach w sprawie 
sfinansowania  remontu strażnicy OSP. Ze względu na brak wolnych środków 
finansowych w budżecie Powiatu nie przyznano dofinansowania. 

11. Na wniosek Klubu Karpiowego w Gorzycach na zakup 9 pucharów przeznaczono kwotę 
500 zł. Puchary wykorzystane zostaną podczas  ogólnopolskich zawodów wędkarskich 
na zbiorniku wodnym w Szymanowicach. 

12. Na organizację Turnieju Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych w Domu Dziecka 
w Skopaniu przeznaczono kwotę 600 zł ( puchary i nagrody). Realizacja decyzji 
Zarządu nastąpi poprzez zwiększenie planu finansowego  Centrum Opieki nad 
Dzieckiem  na najbliższej Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego. 
 

Wobec wyczerpania  tematyki   starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu 13 lipca 2016 r.  

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                       2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudoł 


